
Szanowni Państwo! 

Zwracam się do Pana z prośbą o interwencję w sprawie ustawy dotyczącej pomocy 

frankowiczom. 

Szacuje się, że z przyjętej ustawy będzie mogło skorzystać około 20% zadłużonych we 

frankach. A co z resztą? Dlaczego ustawa udaje, że załatwia problem? 

Przyjęto w niej wiele ograniczeń. Skorzystać z tej formy pomocy powinien mieć możliwość 

każdy kredytobiorca. Bo należy pamiętać, że to nie były kredyty, tylko jak się okazało 

lichwa. Państwo próbuje wspierać rozwój mieszkalnictwa, a tymczasem dopuściło do 

obrotu produkt finansowy, który okazał się tragiczny w skutkach. 

Moja rodzina ma obecnie dwa mieszkania. Małego nie mogliśmy sprzedać ze względu na 

wysoki kurs CHF i je wynajmujemy, a ponieważ rodzina nam się powiększyła do trójki dzieci 

kupiliśmy większe mieszkanie. Według zapisów proponowanej ustawy nie możemy z niej 

skorzystać. Mamy być ukarani za wielodzietność? 

Bardzo proszę o wprowadzenie poprawek do ustawy w imieniu zadłużonych we frankach 

zgodnie z zasadami równości wobec prawa i poszanowania sytuacji dużych rodzin, takich jak 

nasza. 

 Z poważaniem. 

 


